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L sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Użędu Mięjskiego
i rozpoczęla się o godzinie l3""
Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy,ło 14 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata Sendecka Burmistrz Małomic, Pan Jacek Grzelak
Zastępca Burmistrza, Pani Barbala Kurowska Skarbnik Gminy, Pan Zdzisław Pilarski
Dylektol Zęspołu szkół w Małomicach, Pan Eugeniusz Barylak Radny Rady Powiatu, Pani
Urszula Wityńska Dyrektor Małomickiego ośrodka Kultury w Małomicach, Pani Telesa
Górniak Dyrektor Biblioteki Publicznej w Malomicach, Pan Alęksandel Piaskowy
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chichach' przewodniczący organów wykonawczych
jednostęk pomocniczych, radni'

Do pkt loorzadku obrad.

Otwarcie sesiL

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Jan Cichazorpjcz dokonał otwarcia L sesji
Rady Mięjskięj w Małomicach.
Powitał zaproszonych gości: Panią Małgorzatę sendecką Burmistrz Małomic, Pana Jacka
Gzęlaka Zastępcę Burmistrza' Parrią Barbarę Kurowską skarbnika Gminy, Parra Zdzisława
Pila$kiego Dyręktola Zespołu szkót w Ma,łomicach, Pana Eugęniusza Barylaka Radnego
Rady Powiatu, Panią Urszulę wityńską Dyrektola Małomickięgo ośrodka Kultury w
Małomicach, Panią Teresę Gómiak Dyrektora Biblioteki Publicznej w Małomicach, Pana
Alęksarrdera Piaskowego DyreL:tora Szkoły Podstawowej w Chichach, przewodniczących
otganów wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji Panię i Panów
Radnych (lista zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu).

Pne|,odnicząc)) Rady Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
\czestniczy 14 radnych, radna Barban Reguła ni€obecna usprawiedliwiona, zatem Rada
jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i postanowień.

Do pkl 2

Przedstah, ienie po rzqdku o b rad.

Przewodniczqcy Rady MĘskĘ rudny Jan Cicha,'owicz ptzedsta\łił proponowaIy
porządek obrad L sesji (w załączeniu do protokołu).

PruewodniczącJl Rady MiejskĘ poplosił o ze}aszatr|ię propozy9ji i uwag do
ploponowanęgo poĘądku obrad'



Ptzewodniczący Rad, Miejskiej wnioskował o wykreślenie z pkt 7 Podjęcie uchwał
w ppkt 7 projekfu lchwa|y w sprawie Regulaminu utrą,mania c1yslości i połządku ną
tefenie Gminy Mąłouice oraz pkt 8 Infomacj.r z pfac Rądy Powiatu żagańskiego.

Przewodhiczqcy Rady Miejskiej wnioskował o wprowadzenie w pkt 7 Podjęcie
uchwał w ppkt 8 projęktu uchwały r9 spfawie Wążeuia zgody na zawarcie umoĘ, ną
rcglizację projektu w ramc,ch Płogramu opełacyjnego Kapitat Ludzki Poddziąłania
7.1'1,' ppkt.Io projektu uchwały w splawie zacwnięcią poż;yczki długoteminowej na
wyprzedzające rtndhsowanie w tąmach Programu Rox,woju obs7arów łliejskich i w
ppkt. l l projekfu uchwały w sprawie ustale,,ia stawek dotacji pnedmioto|pych

Pftewodniczący Rgdy Miejskiej poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski.

Głosowanie: za _ 14 radnych, przeciw _ 0 radrrych, wstrzymało się 0 radnych

PĘew'odniczący Rądy Miejskiej ośw.ladczył, że wnioski zostały przyjęte.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanię proponowany porządek
obrad sesji z naniesionymi zmianami

Głosowanie: za _ 14 radnych, przeciw _ 0 radnych, \'strzymało się _ 0 radnych

Pue,,o.Inicząq) Rady Miejskiej oświadczy|, Że potządek z naniesionymi zmianami
został ptzyjęty (w załączęniu do plotokołu).

Do pkt 3

Przviecie orolokołu z XLIX sesii zdnia 30 czerb'cą 2010 roku

PĘei'odniczącJ, Rądy MiejskĘ poinfotmował, że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Krzysztof Sakutą radna Barbara Reguła, radny Rafał Reguła zapoznała
się z protokołem z XLIX sesji Rady Miejskiej w Małomicach z dnia 30 czerwca 2o1o
toKu.

PĘewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z
XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2010 roku.

Głosowanie: za 14 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ o radnych

Przewodłliczący Rady Miejskiej oświadczył, żę plotokół z XLIX sesji został
ptzyjęty.

Do-&.!

Informacia Bwmistrza z okresu miedzvsesvinego i sprawozdanie z
wvkonania uchwał'

PfzeN'od,,iczący Rad' Miejskiej vdńelił dosu Pani Burmistrz Małomic'



Bumislfza Pani Małgoąata Sendecl<a przedstawiła informację z okesu międzysesyjnego
za miesiąc lipiec, sierpień, wrzesień 20l0r' w zakresie: przygotowania sesji Rady,
wykonania wniosków i interpelacji radnych' realizacji budżetu gminy, gospodarowania
mieniem końunalnym, realizacji i przygotowania prac remontowych i inwestycji,
gospodalki nieruchomościami, gospodarki komunalrrej, współpracy Gminy z olganizacjami
pozarządow}'rni, spraw obywatelskich, oświaty, upowszechniania kulfury' utrzymania
zięleni i melioracji, aktywizacji osób bezrobotnych oraz sprawozdanie z wykonania
uchwał (w załączeniu do plotokołu)'

Płzewodniczący Rąd! Miejskiej poptosił o zgłaszanie p}tan.

Radra sterąńa Malycha zadala pytanie do któIego miejsca ul. Piastowskiej zostało
zaproj ektowane cęnt[um miasta'

Pani Bułmistrz poinformowała, że centlum miasta obejmo\łać będzie ul' Piastowską do
granicy klombu przy budynku Policji.

Rądny Jacek PoIąk zap'ĄaŁa' czy budowa kanalizacji została i).. zakończona, ponieważ
zaobserwował' że przy opadach deszczu na ul. Jana Pawła II, Mieszka I' Małanicza tworzą
się wjezdni zastoiny wody, które utrudniają ruch pojazdów.

Ridna Stefania Malycha poinformowała, że na ul. Jana Pawła II przy posesji Nr 19 woda
podczas opadów deszczu przelewa się na chodnik' Zwróciła uwagę, że jest, to dloga
powiatowa przy któlej losnącę akacje tak się rozrosły , ż.ę korzęnię wYastają w jęzdnię i
utrudniają plzępływ wody. Ponadto poinformowałą że nie jest prowadzona konserwacja
ulządzeń melioracy.jnych przy fuogach gminnych i powiatowych.

Pąni Buft,,istrz udzielając odpowiedzi na p}'tania poinformowała, ż€ zaistniałe usterki
zostaną na bieżąco usunięte. Natomiast jeżeli chodzi o konselwację urządzeń
melioracyjnych, to prace w lamach programu w szczególności prowadzone są przy
drogach powiatowych i w części przy drogach gminnych.

Do pkt 5

Infołmgci a Przewodniczącego Radv Miei skiei z. o kres u miedzvsesv i nego.
Przewodniczqcvch Komisii Radv Mieiskiei.

P|zewodniczący Rady Miejskiej plzedstawił informację z okesu międzysesyjnego
0L07 .2010 r. - 17 .09.20 I 0 r. j n:

l. W okesie międzysesyjnym Przewodniczący Rady przygotow}'wał i podpisywał do
plzekMania podjęte uchwały Rady Miejski ej i zg}oszone przezraónych wnioski
i interpelacje na XLIX sesji Rady Miejskiej w dniu 30.06.2010 r

2. W dniu l0.09.20l0r. Przewodniczący Rady i radni uczestniczyli w wspólnym
posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej.

3. W dniu 15'09.2010r. Przewodniczący Rady i radni byli obecni na uroczystym otwarciu
hali sportowej przy Zespole Szkół w Małomicach'



4.

5,

W dniul6.092010r. Przewodniczący Komisji Budżetu Gospoda*i i Spraw Społecznych
radny Jan swierzański uczestniczył w uloczystości jubileuszy 50Jecia pożycia
małżeńskiego '

Przewodniczący Rady uczestniczył w przygotowaniu L sesji Rady Miejskiej.

Ptzewod|'iczącą Kombji Rew@nej ratlna Alina Benedyk oświadczyła, Źe Komisja
Rewizyjna w dniu 10 wrześnią 2010 r. odbyła wspólne posiędzenię z Komisją Budżefu,
Gospodarki i Spraw Społecznych opiniowała projekty uchwał, które przedstawianę i
podejmowane są na dzisiejszej sesji.

Plzewodnicxąc! Komisji Budżelu' Gospodańi i Spruw Spolecznych radny Jan
Swietzański oświadczył, że Komisja BudŹetu, oospodafki i spraw Społecznych w dniu
10 września 2010 roku odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną opiniowała
projekty uchwał, które prz€dstawiane są i pod€jmowane na dzisiejszęj sęsji. W dniu
14.08.2010r. uczestniczył w obchodach Dnia Jubilata zorganizowanych ptzez Zwięek
Kombatantów Rzęczpospolitęj Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych. Uczestniczył w
rozpoczęciu roku szkolnego 2010/20|I.w dniu ll.09.2010r. uczestniczył w
uoczystościach doŹyŃowych wsi Chichy-Janowiec. W dniu 15'l0.20l0r. uczestniczył w
uroczystym otwarciu hali spońowej przy Zespole Szkół w Małomicach. W dniu
l6.09.20l0I' uczestniczył w uloczystości jubil€uszy soJęcia poŹycia małżeńskiego l3-fu
par' podczas którego zostały wTęczone medale nadane przez Prezydenta Rzeczpospolitej
Polskięj',Za Długoletnie pożycie Małżeńskie'''

Rądn! Jacek Polak zada| pytarie, czy opracowano koncepcję zagospodarowania placu po
ZCMB.

Poni Bułmistrz udzielając odpowiedzi poinfolmowała, że poszukuje się rozwiązania
zagospodarowania obiektu i przyległ€go terenu i są czynione stannia .w celu pozyskania
środków. W najbliższym czasie zostanie zorganizowane spotkanie z Policją w celu
zapoznania z sytuacją porządkową w mieście(szczególnie terenu przy sklepie
monopolowm).

Radny Roman Marciniąk zgłosił problem braku toalety na cmentaŹu Komunalnym w
Małomicach.

Pani Butmistrz udzielając odpowiedzi poinformowała, że toalęta udostępniona jest do
uzrytku w budynku kaplicy cmęntanej .

Pnewodniczący Rafu Miejskiej poprosił o zgłaszanię p}tań- stwierdzając, że nie
ma p}4ań przeszedł do następnego punktu polządku obrad sesji'

Do okt 6

PĘe|oodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie inteĘęlacji i zapytań.
stwięrdzając, żę niema interpelacji przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.



DJźlz

Podiecie uchwal w sprawie:

wvraż,enia zgodv na udzielenie bonifikaty od cenv sprzedażv lokalu
mieszkalnego wraz z udziałem N, gruncie zbvi,qnvm na rzecz naiemcv w
trvbie bezprzetargowvm (J. Pawła II 25/4)'

Wiceprze ,odniczący Rady Miąskiej fudt,! Rafal Reguła przedstawił informację Miejskiego
zakładu Gospodarki Komunalnej w Małomicach o wysokości kaucji gwarancyjnej. Najemcy
|oka|u położonego w Ma,łomicach ul. Jana Pawła || 24/4 i n^jemca loka|u położonego w'
Małomicach ul. Piastowska 7/4 nie wpłaci|i kaucji mieszkaniowej Natomiast kaucja
miesfkaniowa w wysokości 0'942ł. figuruje na kańotece najemcy lokalu Położonego (nie żyje)
Małomice ul' Jana Pawła II 9/4 ubiega się obecnie o wykup |okalujego żona (pismo w załączeniu
do Drotokołu)'

sekfetafz w:aśnił, że osoba ubiegająca się o wykup loka|u położonego w Małomicach (ul. Jana
Pawła II 9/4) będzie mogła ubiegać się o zwrot kaucji po usta|eniu spadku.

Przewodniczący Rady Miejską ogłosił pverwę, a po przerwie wznowił obrady'

-Rada po dyskusji odranciła projekt uchwały w spnwię w}tażenia zgody na udzielenie
bonifikaty od ceny sprzedaŹy lokalu mieszkalnego wmz z udziałem w gnrncie zbywanym
na rzecz najęmcy w trybie bezprzetafgowym (ul. Jana Pawła II 9/4) uzasadniając to faktęm,
iż. decyzjaw tej sprawie wymaga ponownęgo rozpatrzenia wysokości przyznania bonifikaty
z uwzględnieniem wniesionej pŹez najemc ękaucji zabezpieczającej.

sekłerdłz poinformował, że dzisiejsze projekty uchwał w sprawie wfti,enia zgody na
udzięlęnie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w gruncie
zbywanym na rzecz najemcy w tybie bezprzetargowym zostały uzupełnione o zmianę
zapisu w$ 1 pkt 2)''warunkięm udzielenia bonifikaty o której mowa w $ l pkt 1jest:
a) uregulowanie całości nalężności czynszowych i innych opłat z\Niąza\ych z
korzystaniem z lokalu mieszkalnego,
b) zapłata ceny kupna lokalu mieszkalnego w formie zalaty jednorazowej.''

Przewodniczący Radj Miejskiej wzedstawił projekt uchwĄ w sprawie wyrażenia
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedazy lokalu mięszkalnego wtaz z udziałem
w gruncie zbywanym na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowyn (Jana Pawla II 2514),
, informując, Źe projekt szczególowo omawiany był na posiedzeniu komisji ustalono
udzielenie bonifikaty w wysokości 8,%.

Płzewodniczący Rady MiejskĘ poddał pod głosowanie projekt uchwały w
pŹedstawionej tjęści pod głosowanie z udzielonąbonifikatą w wysokości 80%.

Głosowanie: za - 13 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstz}'ma.ło się _ 1 radny

P|zewodnicząc! Rady MiejskĘ oświadczył, Źę uchwała została podjęta (w
załączęniu do protokołu)'



ente lokalu
mieszkalnego wraz z adziałem w eruncie zbvwanvm na rzecz naiemcv w
fubie bezurzetaĘowvm (ul.Pigslowska 7/4)'

Przewodniczący Rady Miejskiej pvędsta\Ął projekt uchwały w splawie wyraŹenia
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z udziałem
w gruncie zbywanym na rzecz najemcy w tlybie bezprzetaĘowym (u1. Piastowska 7/4),
informując, żę plojekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniu komisji ustalono
udzieleńe bonifikaty w wysokości 80%

Przewodniczący Rądy Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w
przedstawionej treści pod głosowanie z udzieloną bonifikatą w wysokości 80%'

Głosowanie: za _ 14 radnych, przeciw. 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczqcy Rąd, Miekkiej oświadczył, ż!e uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

anieniaiaca uchwałe w sprawie przeksznłrenia M omickieeo ośrodka
Kultum i Społtu w samołządowa instytucie ku]turv _ Małomicki ośtodek
Kulturv w Małomicach oruz nadania statutu,

Przewodnicząc, Rady Miejskiej przedstawił projękt uchwały w spnwie
zmieniająca uchwałę w splawie przekształcenia Małomickiego ośrodka Kultury i spońu w
samolządową inst,tucję kulfury Małomicki ośrodek Kultury w Małomicach oraz nadania
statutu informując, że projekt szczegółowo omawiarry był na posiedzeniu komisji'

Ptzei,odniczący Rądy Miejskiej poddał pod głosowanie p[ojekt uchwaty w
przedstawionej treści pod głosowanie.

Głosowanie: za _ 14 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrz}'rnało się _ 0 radnych

Pfzei'od,,iczqc! Rady MiejskĘ oświadczył, żę uchwała została podjęta (w
załączeniu do plotokolu).

z,nianv uchwah o powołaniu zakładu budżelov)epo Dod nazwa Mieiski
Zakład Gosoodarki Komunalnei w Małomicach,

Przei,odnicząc! Rady MiejskĘ przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały o powołaniu zakładu budżEtowego pod nazwą Miejski Zakład Gospodarki
Komunalnej w Małomicach, informując, że Fojekt szczegółowo omawiany był na
oosiedzeniu komisii.



Płzewodł,iczący Rady MiejskĘ stwierdzając, że nie ma uwag i pytari poddał
projekt uchwaty w przedstawionej treści pod głosowanie.

Głosowanie: z.a_ 14 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych

Przewodniczqcy Rddy Mąską oświadczy|' żę uchwała została podjęta (w
załączeniu do prctokołu)'

uchwalenia regulflmina korzvstgnia z obiektów sDotto|,vch Gminv
Małomice _ Sndion Mieiski w Mgtomi.cach, boisko sporlowe we i)si
Janowiec,

PnewodniczącJ) Rady MiejskĘ przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Iegularninu korzystania z obięktów sporto\łych Gminy Małomice _ Stadion Mięjski w
Małomicach, boisko sportowe we wsi Janowiec, informując, że projekt szczegółowo
omawiany był na posiedzeniu komisji'

Przewodnicząql Rady MĘskĘ stwierdzając, i'e nie fia uwag i plań poddał
projekt uchwały w przedstawionej treści pod głosowanie'

Głosowanię: za _ l4 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rady MĘskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

wvrgżenia zgodv na zd|varcie umowv nd redlizacię proiek.tu u, ramach
Programu operucvinego Kaoinl Ludzki Poddziałania 7.I.L.

Płzewodniczący Rady Miejskiej przedsta.vi.i projekt uchwaĘ w sprawię w}T€rżęnia
zgody na zawarcie rrmowy na realizację projektu w ramach Programu operacyjnego
Kapitał Ludzki Poddziałania 7.1.1. informując, że projekt szczegółowo omawiany był na
posiedzeniu komisji.

Pnewodniczący Rądy Miejskiej stwięrdzając, że nie ma uwag i pyań poddał
Fojekt uchwały w plzędstawionęj treści pod głosowanie.

Głosowanie: za - 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Płzewodniczący Rl|.l! Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta(w
załączęniu do plotokołu).

trvbu prac nad proiektem uchwałv budżetowei Gminv Małomice,

Przewodniczący Rad! Miejskiej przedsta,łłił projekt uchwĄ w sprawie trybu prac
nad projektem uchwały budżętowej Gminy Małomice informując, że Fojekt szczegółowo
omawiany był na posiedzeniu komisji.



Pnewodniczący Rady Miejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pytan poddał
projekt uchwały w przedstawionej treści pod głosowanie.

Głosowanie: y'a _ 14 radnych, przeciw _ o radnych, wstr4tnało się 0 radnych

PĘewodnicząc! Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do plotokołu).

Pr2ewodnic7ący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia pożyczki długoteminowej na wyprzedzające finansowanie w rarnach
Programu Rozwoju obszarów Wiejskich trybu prac nad projektem uchwaty budiętowej
Gminy Małomice informując, że projekt szczęgółowo omawiany był na posiedzeniu
komisji.

Radł,y lącek Polak poprcsił o omówienie projektu uchwaty.

skdtbhik o|mówiła projekt uchwały informując, Że dotyczy kred}tu długoterminowego na
wyprzedzającę finansowarrie _ zadania ',Budowy systemu kanalizacji zagrodowej w Gminie
Małomice''' Kwota l'4l7.085 zł jest częścią ,,unłną' środków przy rea|izacji zadańa'
Kredy't będzie spłacony jednorazowo po rozliczeniu zadania z Programu Rozwoju obszarów
więjskich i po otrzymaniu lefundacji poniesionych wydatków będzie spłacony do końca
roku 20ll po otlzymaniu środków z Europęjskiego Funduszu Rolniczego Rozwoju
obszarów Wiejskich.

Przewodniczący Rady Mi'ejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pytań poddał
projekt uchwały w przedsta\łionej treści pod głosowanie'

Głosowanie: za _ 14 radnych, pzeciw - 0ladnych, wstrzymało się 0 radnych

Przewodniczący Rad! Miejskiej ośviadczył, że uchwała została podjęta (w
załączęniu do protokołu).

astalenia staxrek dotacii Drzedmiotorłvch,

Pnewodniczący Rady Miejskiej pżędstawił plojekt uchwały w splawię ustalenia
stawek dotacji przedmiotowych informując, że projekt szczegółowo omawiany był na
posiedzeniu komisji.

Pqni Skarbnik poprosił o dopisanie kwoty w plojekcie uchwały w $1 pkt 2 do zimowego
utrzymania dróg gminnych w wysokości 0,01zldo 1mb drogi.

Pr2ewodnicx,ący Rt,dy Miejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i p)'tań poddał
projekt uchwały w przedstawionej treści pod głosowanie'

Głosowanie: za_ 13 radnych' przeciw _ 0 radnych, wstr4'rnało się l radny



Pnei,odniczqc! Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta (w
załączęniu do protokołu).

z,nian budżetu gminv na 2010rok,

Przewodniczący Rad, MieBkiej poprosił Panią skarbnik o omówienię projektu
uchwały w sprawie zmian budżętu grniny na 2010 rok.

Pani skąrbnik przedstawiła projekt uch\łały w sprawie zmiarr budżetu gminy na 20l0 rok
informując' że zmiany budżefu gminy Małomice na 20l0 rok przedstawione w niniejszym
projekcie uchwały dotyczą
- zmniejszenia dochodów z tytułu refundacji wydatków związanych z realizacją plojektu
wspótfinansowanego w r.tmach Plogramu Rozwoju obszarów Wiejskich o kwotę
|.4|7.085 zł i tym samym zwiększenie o taką kwotę deficyfu, który zostanie pokryty
kędytem na wyprzedfające finansowanie z BGK.
- zwiększenia dochodów z t}tułu realizacji projęktu ośIodka Pomocy społęcalęj.
- zmiany wydatków _ zgodnie z załączltkiem m 2 _ inwęstycję, ręzelwa ogólna, wydatki
bieĄce .(w 7źączeniu do protokołu).

Pnewodniczący Rady MĘskiej stwieldzając' ż]e nie ma uwag i pytań poddał
Fojękt uchwały w txeści pźedstawionej pod głosowanie.

Głosowalie: za _ 14 ladnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Pnewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

Do pkt 8

Informacia z wvkonania budżetu Gminv Małomice za I półrocze 2010 roku

P|zewodniczący Rady Miekkiej oświadczył, że radni otrzymali informację,
zapoznali się i nie wnosząuwag(w załączeniu do protokołu).

Do pk, 9

Sorawozdanie z realizacii uchwał Radv Mieiskiei w Małomicach za I
Dółrocze 2010 rokL

PrzeN,odniczący Rady Miejskiej oświadczył, że radni otzymali informację,
zapoznali się i nie wnosząuwag (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 10

Sorawoulanie z realizacii Gminnego ProEramu Prolilaktvki i Rozwiqnr)ania
Problemów Alkoholowvch i Gminnepo Proeramu Ptzeciwd'ziałania
Narkomanii na lata 2008-2010 w Gminie Małomice za I oółrocze 2010 roku



Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że radni otrzymali informację'
zapoznali się i'nie wnosząuwag (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 11

Interpelacie i zapvtania mieszkańców (nie bvłd.

Pfzei,od,,icząc, Ratly Miejskiej poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapstań _

stwięrdzając, że nie ma interpelacji i pyan przeszedł do kolejnego puŃtu porządku
obrad.

Do ptk,12

Wnioski

Pnewodniczący Rady Miejskiej poptosił o 4}aszanie wniosków.

Radna SteJania Ma$cha

1. Wnioskowała o wycięcie zwisających suchych gałęzi nad ściężkąptzy zalęwie od strony
ośrodka spońów wodnych'

2. Wnioskowala o zwrócenie się do Banku Spółdzielczego o wykonanie zadaszenia nad
bankomatem przy Banku Spółdzielczym w Małomicach.

Radny Jan świenański

wnioskował o wystosowanie pisma do PKS o rozważenie możliwości wsiadania pasażerów
jadących do Małomic na przystanku przy Domu Kultury w szprotawie _ do tej pory jest

toj€dynie pŹystanek na żądanie dla osób wysiadających.

Do pkt 13

Odpowiedzi na i nterp elaci e.

Ptzewo.!,,iczący Rady Miejskiej poprosił p.Burmistz o udzielenie odpowiedi na
zgłoszone interpelacje.

Pani Burmisttz poinformowała, żę udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i
wnioski na bieżąco podczas sesji.

Do pkt 11

I nfo rmaci e i ośw iadczenig'

Pnewodniczący Rdtly Miejskiej radny Jan Cichanowicz poprosił o zgłaszanie
informacji.

l 0



Pani Bwmbh,z wręczyła Radnemu Henrykowi Batuczyńskiemu najpopulamiejszęmu
Radnemu Gminy Małomice pamiątkowy dyplom za udział w plebiscycie ,,oceniamy
Władzę'', ł1óry ukazał się na łamach ,'Gazety Lubuskiej''.
Z'aptopolowała zorganizowanie dla radnych szkolenia wyjazdowego w ostatnim tygodniu
miesiąca 1,2 paździemika 20l0I.

Płzewodnicząc! Rady Miejskiej poinformował,że,,oświadczenia majątkowe
radnych''zostały w teminie pzekazalę do Urzędu Skarbowego w Zaganiu.
Poinformował radnych, żę kadencja 2006-2010 kończy się 12 listopada 2010 roku w
zwi@ku z t},rn ostahia sesja Rady Miejskiej w Małomicach plarrowanajest na 10 listopada
2010!.

Do pkt 12

Zakończenie

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oś.v;ladczył, że porządek obIad został wyczerpany i
zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 1505
Na tym protokól zakończono i podpisano.
Protokół zawiela 1l ponrrmelowanych sbon.

I
ProtokotaTli),
Krrstrna(Ąnffiwska

- ' , \

Podpisy Kouisii:

Radny Henryk Bałuczyński
Radna Alina Benędyk
Radny Józef Karpński

Uwagi Komisji:

'^*r,w
raą Ctchńouźcz

1 l



LISTA OBECNOSCI

Radnych Rady Miejskiej w Małomicach

na sesii nr L w dniu l*września 2010 roku.

1. Bałuczyński Henryk /fY
) Benedyk Alana 0/.PŁćć ćł/(
3. Cichanowicz Jan

'9,^1:
4. Karpiński Józef

./ź/

5. Kolton Krzysztof 7*./'
6. Hanasiuk Anna
,7

Małycha stefania
, I'Wrlu),,w

8. Marciniak Roman /y'2. t'
9. Pawelec Krzysztof /')q/l -/.,

10. Polak Jacek fl(
11. Przysiężny Michał t. ł/i.t.; 

.,,V '.n /,,(
tz. Sakuta Krzysztof )_tu
13. świerzański Jan 1ż

14. Reguła Barbara /
^tevgćx,)ą. . \
'.g ę.d- xęclhp.tP"Q--

15. Reguła Rafał \ć1.łu^ JX



na sesji ff L Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu ls września 2010 roku.

soŁTYsI

Marian Ćwikła _ soĘs wsi Bobrzany

nolnan szniat _ soĘs wsi Chichy

W|adyslawa Zdanowicz - solĘs wsi Janowiec

oaruta GanowsI.u - soĘs wsi Lubiechów

-*.yt D|ug*" - soĘs wsi Sliwnik

ratu.zy-n" n"i'"ota - soĘs wsi Zelisław

, ch{ . ł , .
'..rŁdl"'..

ŃRry"ki-Pr""wodniczącySamorządu

Mieszkńców Małomic



LISTA oBEcNoŚcI

zaproszonych gości na sesji nr L Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu ltwrześnia 2010 roku'

1. Sendecka Małsorzata Burmistrz Małomic

) Kurowska Barbara Skarbnik lm /7
3. Chłostowski Wincenty Seketarz

/ /,)

4, Grzelak Jacek Z-caBurmistrza

Pilarski Zdzisław Dyrektor Z.Sz. tZ,"
6, Rynkiewicz Renata Ęrektor PP w M.ch
,1 Feliński Ańur Kierownik MZGK

8. Barylak Eugeniusz Radny Rady Powiatu #-/
9. Koszewska Ewa_ 7 Kierownik OPS

^

10. wityńska Urszula Dyrektor MOK 
/
'Ul)̂ J-

11. Gómiak Teresa Dyrektor BP ( a.l ,l,. ą,Ł
t2. Piaskowy Aleksander Dyr. PSzP Chichy .l,ln *^z
13. Brzeźniak Marek Aspirant Kier.Rew.

1Ą'

15.

tó.
17.

18.

19.

20.
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Do pkt. 3

PEyjęcię plotokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2010 roku.

Komisja sprawdzająca pmwidłowość protokołu w składzie:

1. Radny Krzysztof Sakuta
2. Radna Barbara Reguła
3. Radny Rafał Reguła

Komisja sprawdzająca prawidłowość protokołu w III kwartale.

1' Rarlny Henryk Bałuczyński
2. Radna Alina Benędyk
3. Radny Józef Karpński



Porzadek obrad:
I' otwarcię sesji.

PoRZĄDEK oBRAD sEsJI L RADY MIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 17 września 2010 ROKU
(proponowany)

2' Przedstawienię porządku.
3' Przyjęcię protokołu z XLIX sesji z dnia 30 czerwca 2010 roku.
4. Informacja Burmistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonania uchwał'
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnęgo

i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.
6. Interpelacje i zap}tania radnych, sohysów i przewodniczącego samorządu

Mieszkańców.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

- wrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny spŹedaży lokalu mieszkalnego wtaz z
udziałem w gruncie zbywanym na rzecz najemcy w trybie bezpEetargowym (J. Pawła 2514)'

. wyrdżęĄia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego waz z
udziałem w grrrncie zbywanym na rzecz najemcy W trybi€ bezprzetargowym (J. Pawła 9/4),

- wyIażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ce[y sprzedaży lokalu mieszkalnego wlaz z
udziałem w gruncie zbywanymnatzecznajemcy W trybie bęzprzetargowym (Piastowska 7/4),

- zmieniająca uchwałę w sprawię przęksŹałc€nia Małomickiego ośrodka Kulfury i sportu w
samorządową insty4ucję kultury _ Małomicki ośrodek Kultury w Małomicach oraz nadania
statutu,

- zmiany uchwały o powołaniu zakładu budŹetowęgo pod nazwąMiejski Zakład
Gospodarki Komunalnej w Małomicach'

. uchwalenia legulaminu korzystania z obiektów spońowych Gminy Małomice _ stadion
Miejski w Małomicach, boisko sportowe wę wsi Janowiec,

- Ręgulaminu utrzymania czystości i porządku na tęIenię Gminy Małomice,
. trybu prac nad plojektem uchwały budżetowej Gminy Małomice,
- zmian budŻeru gminy na 20]0 rok.

8. Informac.ja z prac Rady Powiatu Zaganskiego.
9. Infomacja z wykonania budŹefu Gminy Małomice za I półroczę 2010 loku.

10. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Małomicach za I półrocze 2010 roku.
1 l. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Ploblemów

Alkoholowych i Gmimego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-20 1 0 w
Gminie Małomice za I półrocze 20l0 roku'

12. Interpelacje i zap),lania mieszkańców'
l3.Wnioski.
1 4.odpowiędzi na intęIpelacje.
1 5.Informacje i oświadczenia.
76. zakończe e.



PORZADEK OBRAD SESJI L RADY MIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 17 września 2010 ROKU (uchwalony)
Porzadek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie'porządku.
3' Przyjęcie protokołu z XLIX sesji z dnia 30 czerwca 2010 roku.
4' Informacja Bumistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonarria uchwał.
5' Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnego

i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.
6' Intęrpęlacje i zaprania radnych' sohysów i przewodniczącego Samorządu

Mieszkńców.
7' Podjęcie uchwał w sprawie:

- vryldirenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaiy lokalu mieszkalnego wraz z
udziałem w gruncie zbywanym na rzecz najemcy w tybie bezprzetargow}'m (J. Pawła 2514),

- Wrtienia zqody na udzielenie bonifikaty od ceny spŹedazy lokalu mieszkalnego wraz z
udziałem w gruncie zb1.lvanym na rzecz najemcy w tybie bezpŹetargowym (J' Pawła 9/4),

. wrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzeda:f lokalu mieszkalnego wmz z
udziałem w gruncie zb1.lvanym na rzecz najemcy w trybie bezpŹetalgowym (Piastowska 7/4),

. zmieniająca uchwałę w splawie przekształcenia Małomickiego ośrcdka Kulfury i sporfu w
samorządową inst}tucję kulfury _ Małomicki ośrodek Kultury w Małomicach oraz nadania
stalutu,

- zmiany uchwały o powołaniu zakładu budżetowego pod nazwąMiejski Zakład
Gospodarki Komunalnej w Małomicach,

- uchwalenia rcgulaminu korzystania z obiektów spońowych Gminy Małomice _ stadion
Miejski w Małomicach' boisko spońowe we wsi Janowiec,

- wrażenia zgody na zawalcie umowy na realizację projekfu w mmach P[ogramu
operacyjnego Kapitał Ludzki Poddziałania 7.1.1.,
- trybu prac nad projęktem uch\łały budżętowej Gminy Małomice,
- zaciąg ęciapoŻyczki długoterminowej na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu
Rozwoju obszarów WiejskicĘ
. ustaleńa stawek dotacji przedmiotowych,
. zmian budżetu gminy na 20 l 0 rok'

8. Informacja z wykonania budzetu Gminy Małomice za I półloczę 20l0 roku.
9' Sprawozdanie z realizacj i uchwał Rady Miej skiej w Małomicach za I półrocze 20l0 roku'

10' sprawozdanie z realizacji Gminnego ProgTamu Prcfilal1yki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Gminnęgo Proglamu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010 W
Gminię Małomicę za I półrocze 20l0 roku.

l l' Interyelacje i zap}'tania mieszkańcól'.
l2.Wnioski.
l3.Odpowiedzi na interpelacje.
l4.lnformacje i oświadczeńa.
|5. Zakończenie.



Informacja z Prac Burmistrza Malomic

w okresie międrysesyjnym

lipiec' sierpień' wrzesień 2010r'

Realizacja zadań:

@
Burmistrz przygotowała projekty uchwał Rady, któIe przedstawiła Komisjom Rady

iwoparciuownioski otaz opinie ptzez nie 4łoszone ustali ich ostatecztąwersję.

W zakresie wykonania wniosków i interoelacii radnvch.

W tlakcie xLIx sesji Rady Miejskiej W Małomicach radni na wmiesili wniosków i

interpelacji. które w1,rnagaly formy pisemnej'

w zakresie r€alizacii bud]żetu gminv.

Zarządzerltem Nr 217110 z dnia 30 czerwca 2009I. w sprawie zmiany budŹefu gminy

na 20l0r. Bumistrz dokorrała zmiany planu dochodów budżetu gminy poprzez wprowadzenie

do budżefu kwoĘ 75.970 zł dotacji celowej na zorganizowanie wyborów do Prezydenta

Rzecz}Tospolitej Polskiej oraz na wydatki w dziale opieka społeczna między innymi na

zasiłki i pomoc w naturze. Dochody po zmianach wyniosą 18.346.159zł o taką samą kwotę

wzrosĘ wydatki gminy' które po zmianach uyniosą 20'828'599zł. Dokonane zmiany nie

spowodowĄ zmiany defic).ru budżeru gminy.

W zakresie gospodarowaria mieniem komunalnvm:

1. Zarządzeniami Nr 2|912010 z dnia l4 lipca 2010r. w sprawię pvenaczenia do sptzeddŻy

nieruchomości niezabudor'anych w formie pEetargu ustnego nieogmniczonego położonych

przy ul. Szkolnej w Małomicach:

Nięruchomość niezabudowana Nr ewd. l37l27 i Nr ewd' 75612 o pow. |417m2

działka położona w Małomicach przy ul' Szkolnej wartość nieruchomości

14.740,00 z| + 22 oń yAT '

- Nieruchomość nięzabudowana Nr ewd. l37l28 i Nr ewd. 756t3 o pow. 1416mf

działka położona w Małomicach przy ul. Szkolnej wartość nieruchomości

16.434,00 zl + 22 Yo V AT.

- Nięruchomość niezabudowana Nr ewd. 137/29 i Nr ewd. ?56/4 o pow. 148lm2

działka położona w Małomicach przy ul. Szkolnej wartość nieruchomości

16.456,00 zl + 22 Yo V AT .



Nieruchomość nięzabudowana Nr ewd. l37l30

dzialka położona w Małomicach przy ul.

16.390,0n + 22 oA VAT .

Nieruchomość nięzabudowana Nr €wd. 137/3l

działka ' położona w Małomicach przy ul'

|6.390,00 zł + f2 .ń vAT ,

Nieruchomość niezabudowana Nr ewd. 137/32

działka położona w Małomicach przy ul.

16.720,00 zl + 22 "/. YAT.

W dniu 14 sięĘnia br gmina uzyskała decyzję o zezwoleniu na u4'tkowanie hali

widowiskowo.spoltowej zrealizowanej w ramach projektu ,,Rozwój infrastuktuy

edukacyjnej Zespołu sfkół w Małomicach _ budowa hali sportowej,'' W ramach procedury

odbiolowej Gmina uzyskała pozlywne stanowisko Państwowej Powiatowej straży Pożarnęj

w Żaganiu oraz Państwowego Dozoru Technicznego' W celu zabezpieczenia nowo

wybudowanej hali olaz terenu szkoły ptzystą)iono do prac związanych z wyposażeniem

terenu w monito ng wizyjny. Na terenie boiska szkolnego planuje się zainstalować cztery

kamery. Teren przylegĘ do hali planuje się wyposazyć w osiem kamer, a w samej hali

zainstalować system alamowy' oddanie do użł'tku hali spońowej połączone zostało

z konferencją podsumowującą projekt, w której uczestniczył Pan stanisław Tomczyszyn

człon€k Zarządu województwa Lubuskiego, goście z paltnęrskięj gminy Zeuthen z Niemiec'

ksiądz ploboszcz Alojzy Budnik' radni, mieszkalicy gniny i uczniowie. Konferęncja

połączona został z tumiejem piłki ręcznej w którym uczestniczyło dziesięć drużyn w tym

dwię z gminy Zeuthen.

ogłoszony w dniu 18 sierpnia 2010r przetarg na udzi€lenie zamówienia publiczrrego

rta rea|izację zadartia ,,Przebudowa 7 dróg gruntowych o łącznej dfugości 3 108 mb na teręnie

Gminy Małomice', w ramach którego planowano ręmont dróg gminnych na terenie wiejskim

oraz w Małomicach został w dniu 03 wŹęśnia 20l0r uniewaźniony z powodu bmku

of€!ęntów _ w odpowiedzi na ogłoszeni€ na wpłynęła żadna oferta.

w ramach drobnych plac lemontowych Iealizowanych metodą gospodarczą

- wykonano konserwacje pokrycia dachowęgo z papy lla świetlicy W Lubiechowie nad

pomieszczeniami zajmowanymi przęz grupę przędszkolną

. wybudowano chodnik wmz z opaską odwadniającąz kostki betonowej przy śWietlicy

wiejskiej w Bobrzanach od strolty placu zabaw. Ponadto pŹerobiolo odprowadzęnie wód

opadowych z powierzcbni dachowych świetlicy w Bobrzanach kierując je do wykonanej

studni chlomęi.

i Nr ewd. 756/5 o

szkolnej wartość

i Nr €wd. 756/6 o

szkolnęj wartość

i Nr ewd. 756/7 o

Sfkolnej wartość

pow. 1484n'Ż

nieruchomości

pow. 1489m2

nieruchomości

pow. 1537m'Ż

nieruchomości



- przystą)iono do regulacji wjazdów na posesje na uI. Jana Pawła II stało się to

konieczne gdyż po odtwożeńem i wyrównaniem nawierzchni ul. Jana Pawła II, robotach

drogowych związanych z budową sieci kanalizacyjnej oraz remontem wodociągu podniesiony

został poziomjęzdni co skutkowało przelewaniem się wód opadowych przez hawężniki;
- wykodano prace porządkowe oraz w zaklesie zagospodarowania tercnu wokół hali

spońow€J;

Przygotowując pomieszczenia pod potrzeby grupy lemontowo polządkowej

prowadzonej przez vząd miejski łykonano dlobne prace r€montowe byłej bazy MZGK

w Małomicach, gdzie w najbliższym czasię zostanie przeniesiona działalności urzędu

w zakręsie kięrowania i organizowania prac w ramach robót publicznych, prac

interwencyjnych i plac społecznie użytecznych.

Trwają placę związane z przygotowaniem vrriosku o dofinansowanie z Lubuskiego

Regionalnego Proglamu opelacyjnego na lata 200?-20|3 projektu ,,Przebudowa dróg

gminnych w Małomicach w ciągu drogi po\łiatowęj F.1042 ul' Jana Pawła II o długości _ km

2+655 do km 3+280' ul. Kościuszki o długości_km 3+280 do krn 3+522, . .az

z kompleksowym rozwiązaniem układu komunikacyjrrego w centrum miasta ul. Piastowska''

w ramach, którego proponuje się wybudować olaz .wyremontować sieó kanalizacji

deszczowej w ulicach wymienionych w t},tule projektu. Przebudować skjzyżowanie

ul. Piastowskiej z ul. Kościuszki, telen skweru przed Urzędem oraz zmodemizowaó jezdnię

wraz z chodnikami poprzezjęj ręgulację do szerokości 6m. wybudowanie miejsc postojowych

oraz przebudowę chodników wraz z odnowieniem zieleni i małej alchitekfury.

Realizując zadanie zwięale zbtldową25| szt' przydomowych oczyszczalni ścieków

w lamach ,,GmiĄręgo programu budowy systęmu kanalizacji zagrodowej', na terenie

wiejskim Gminy Małomic€ urząd na bieżąco współpracuje z wykonawcą kontrolując jakość

wykonanych prac oraz dokonując bieżących korekt projekfu.

W zakresie sospodarki komunalnei.

Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej przeniósł swoją siedzibę do budynJ<u gminnego przy

ul' Konopnickiej do pomieszczeń zwolnionych przez Małomicki ośrodek Kultury. Grupa

remontowa wraz z baz'ą sprzętową or.V magŻ\zynem przeniesiona została na teren

oczyszczalni ścieków'

W ramach przetargu nięograniczonego ogłoszonego przez Miejski Zakład Gospodarki

Komunalnej w Małomicach na dostawę fabrycznie nowego sprzętu do gospodarki

komunalnej i jego sfinansowanie popfzez umowę leasingu _ Europejski Frrndusz Leasingowy

wnz z parheręm AGRO CENTRUM M. Maćkowiak, D. Holka spólka Jawna dostalczył dla

zakładu ciągnik marki Deutz wr^z ze splzętem. Dostawa pługu śnieżnego wraz z piaskatką

zrealizowana będzie w najbIiższym terminie.



W zakresie współpracv z organizaciami oozarzadowvmi.

Burmistrz wykonując Uchwałę XLU221D009 Rady Miejskiej z dnia 07 gnrdnia

2009r. w sprawie przyjęcia ,,Programu współpracy Gminy Małomicę z organizacjami

pozarządowyml olaz pomiotami gowadzącymi działalność poz}tku publicznęgo na rok

2010'' rozsfuzygnęła konkurs ogłoszony w dniu 19 maja 2010r. na rcalizację

i dofinansowanie z budżetu gminy zadań w zakesie ,,Pomocy rodzinom i osobą w trudnej

s}tuacji życiowej oraz w1równywania szans tych rodfin i osób poprzez dostarczenie im

pomocy ą'\Mnościowej'' i udzieliła dotacji: Zielonogórski Bank Żylvności w Zielonej Górze -

8'0002ł na koszty związanę z pomocą ż}\,nościową dla mieszkńców gminy'

W zakresie spraw obywatelskich

Burmistz Ma.łomic w dniu 17 wześnia br przy udziale radnego Pana Jana swierzariskiego

wtęczyła ptzyznale na wniosek Bumistrza Małomic przez Prezydenta Rzeczpospolitej

Polskiej medale za Dfugoletnie Pożrycię Małżęńskie dla tzynastu par małżeńskich., które

w roku ubiegłym i w roku bieżąc}'rn obchodziĘ jubileusz ,,złotych godód'

pięćdziesięciolecia małżeristwa.

w zakresie oświaty.

W dniu 1 września pEędstawicięlę gminy uczestniczyli w uoczystościach rozpoczęcia roku

szkolnego w gminnych placówkach oświatowych. Burmisbz Małomic spotkała się w tym

dniu z uczniami i nauczycielami Zespofu Szkól w Małomicach.

W budynku przy Placu Tysiąclecia od 1 września naukę lozpoczęły równiez dzieci z klas I, II

i III. W chwili obecnej cała działalność zespołu Szkół w Małomicach prowadzona jest

wjednym miejscu.

W szkołach gminnych realizowany jest program związany ze wspaTciem zakupu prz€z rodzin

dzieci rozpoczyrtających naukę w klasach I.III szkoły podstawowej i w klasię II gimnazjum

podręczników szkolnych w ramach rządowego programu ,,Wyprawka Szko]rra''

w zakr€sie uDowszechniania kulturv'

W celu poprawy waruŃów prccy Małomickiego ośrodka Kultury jego siedziba została

przeniesiona do budynku na ul. Szkolnej w Małomicach. ośrodek zajął tam pomieszczenia na

partetze oIaz piętrze, do czerwca br. zajmowane puez szkołę podstawor'ą w

pomieszczeniach ośrodka i na zewnątz zainstalowano monitodng wizyjny.



W zakresie utrzvmania zieleni i melioracie.

w ramach utzymania zieleni przeprowadzone zostĄ prace pielęgnacyjne zieleni na telenach

gnrirnych. W ramach programu ',pracuje dla mojego powiatu'' wykonlvane są roboty

melioracyjne w ramach których prowadzona jest konserwacja lowórv we wsi Bobrzany.

We wsi Chich} wykonano naprawę przępustu. we wsi Śliwnik rozebrano dwię zapory

rł'ybudowane przez bobry na rowach melioncinych.

@
W porozumieniu z Powiatowym Uźędęm Pracy gmina organizuje prace

interwencyjne, roboty publiczne i pracę społecznie uŹ}teczne.

Malomice, dbia I 7.09.20 I 0r. Informacj ę sporządziła
Burmistrz Małomic
Małgorzata sendecka



Małomice, dnia l4.09. 2010r.
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Nasz anak: BRG.KT.A - 0063-5/10
Sprawa: wnioski. propozvcie i opinie do materiałów sesvinvch orzędstawionvch przez

Burmistrza Małomic.

W dniu l0.09.2010 roku wspólne posiedzenie odbyły stałe Komisje Rady Miejskiej.
Na posiedzeńu Komisje opiniowały mateńały pŹedstawione przez Burmistrza Małomic.

L Proiektv uchwal w sprawie:

' l.Proiekl uchwałv i' sDtąl'ie wvrażenia zgodv na udzielenie bonifikdtv od cenv suzedażv
Iokalu miesz*dlneeo i'|ąz z l|działem w gruncie zbvwanvm na rzecz naiemcv i' trvbie
bezpfzetałgowvm (J. Pau,Ia 25/4),

2.Proiekt uchwalv w spruwie wvraźpnia zgodv na udzielenie boni|ikatv od cenv sprzedażv
lokalu mieszkalnego wraz z udzigłem w eruncie zbvwanvm na rzecz naiemcv w trvbie
beulłzetareowvm (I, Pawłą 9/4l.

3,Ptoiekt uchwah w sorawie wvrażenia zgodv na adzielenie boniłikatv o.l cenv sprzedażv
IokąIu mieszkalnego wraz z adziałem w gruncie ńvwanvm na rzecz naiemcv w trybie
bezo rzłtargowm (Piaslows ka 7/4 ).

Komisje zapoznaly sł z projektami uchwał wnioskowały, aby Miejski Zakład Gospodarki
Komunalnej dostarcd informację dot. l'vp,łaconęj kaucji mieszkaniowej przez użykowników
powyzszych lokali mieszkaniowych. Radni stanowisko zajmą na sesjl.

4.Proiekt uchwalv w sorawie zmieniaiqca achwałe w sorav,ie przekszlałcenią Mąlomickieeo
ośrodka Kullun i sDorlu w samo?zqdoi,c insMacie kulttm _ Małomicki ośrodek
Kulturv w Małomicach oraz nadania stalutu.

Komisje poutyw ie zaopiniowały projekt uchwaty.

s,Pfoiekl uchn'alv w sDrawie TniL,,v uchl'aly o DoN,olaniu ząkładu budżetoweqo Dod
,,azwa Mieiski zakład GosDodarki Kot,,undl,'ei i' Mdłofuicgch.

Komisje p o zy ly,) n i e zaopiniowĄ projekt uchwĄ.

6,Pruiekt uchwałv w sDrawie uchwalenia łegulamir,u ko|zystanid z obiektów sDotlowvch
Gminv Mąłomice - stadion Mieiski w Małomicach. bobko sDońowe we wsi Janowiec.

Komisle pozytywnie zaopiniowaĘ projekt uchwĄ.



7.Pfoiekt uch||'ąłv w sDruwie Regula,ni,'u alnvma,,ia czystości i Dorządku na tefenie
Grninv Malornice,

Projekt uchwały na wniosek Pani Burmistrz został wykfeśloĄ] z porządk\, obrad.

8,Proiekt uchwąłv w sDrawie wważenia zeodv na zawafcie umowv na rcalizdcie Drciektu w
famach Prcgramu oDeracvinego KaDi,ał Ludzki Podttziałąnia 7.1.1..

Kofiis:ę poł,tyw n ie zaopińowaty plojekt uchwały.

9.Proiek, uchwałv w sołcwie trvbu prąc nad oroiektem uchwałv budżelowei Gminv
Mąłomice.

Komisje p o 7y tyw n i e zaopiniowaĘ projekt uchwały.

I0'Pfoiekt uchwałv w sDłdwie zaciągniecia Dożvczki długoterminowei na wvpfzedzaiące
linansowanie w fa,fach Pfo{rąmu Rozwoiu obszarów wieiskich

Komisje poąyl)Ą,n ie zaopiniowały projekt uchwaty.

1 1 'Pfoiekt uchwałv w sDławie ustalenid dotącii Dfzedmioto|łych

Komisje po4ylywn ie zaopiniowały prcjekt uchwały'

1 2'Pfoiekt uchwatv w sDrawie z,,.ian budż'e,u gminv ,,a 2010 |ok

Komisj ę p o z) t,w n ie zaopiniowĄ proj ekt uchwały.

otrzymuią:
l . Przewodniczący.
2.seketaŹ Gminy.
3.Skarbnik Gminy.
4.kazda teczka komisji.
5.aJ^

Tot

leqra.
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